
Český rybářský svaz, z. s. , 
místní organizace Rožnov pod Radhoštěm 
Palackého 2678, 756 61 Rožnov pod Radhoštěm 

 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 

 

Ze dne: 15.05.2023 

 

Přítomní: 

Kocián Pavel, Ing. – předseda MO 

Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 

Jašek Ondřej, Mgr. - místopředseda MO  

Holčák Martin, Ing. – hospodář MO (online) 

Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO Zdeněk 

Rára – zástupce hospodáře MO 

Kocián Tomáš – pokladník MO  

Václav Liška (dozorčí komise), vodoprávní řízení 

 

Host: 

Lumír Mazan - vedoucí rybářské stráže 

  

KONTROLA ÚKOLŮ DUBNOVÉ SCHŮZE: 

 

Úkol č. 2023_23 – Účast na jarní konferenci VÚS Ostrava – byl delegován předseda MO – Ing.Pavel Kocián 

– teprve proběhne 

 

Úkol č. 2023_24 - Nastavení organizačních jednotek MO v rámci migrace do prostředí RIS  (Rybářský 

informační systém) – první část nastavení již byla výborem provedena, další části bude řešit jednatel MO 

– průběžně 

 

Úkol č. 2023_25 - Výbor MO pověřil jednatele MO, Mgr.Zdenka Cvikla ke zpracování  statistického přehledu 

věkového složení členské základny s ohledem na úhrady brigádnické povinnosti. Přehled bude sloužit jako 

podklad pro projednání změn na VČS v roce 2024. v řešení 

 

Úkol č. 2023_26 – Výbor do konce kalendářního roku (dle hospodářského výsledku) stanoví podmínky výdeje 

bezplatných povolenek pro veškeré členy, kteří vykonávají nějakou funkci v rámci MO Rožnov. Bod doplnil 

pokladník Tomáš Kocián s tím, že z VÚS Ostrava přišel pokyn k přerozdělení 7 ks povolenek pro členy 

Výboru, 2 ks pro vedoucí rybářského kroužku + máme nárok na 3 ks bezplatných povolenek pro členy 

rybářské stráže 

 

Úkol č. 2023_27 – Sjednocení podmínek vstupních poplatků při zápisu do MO a obnovování členské základny, 

porovnání s okolními MO provede předseda MO a místopředseda MO. Byly kontaktovány okolní MO, 

nutno do konce roku dořešit poplatek za obnovu členství + připravit návrh pro změnu odvodu poplatku 

za brigády u členů 63+ - nutno projednat na VČS. 

 

Úkol č. 2023_28 – Pokladník MO – pan Tomáš Kocián kontaktuje pana Jakuba Adama (soutěžní družstvo 

1.ligy muškařů), kterému uloží povinnost se dostavit na říjnový výbor MO s celkovým vyúčtováním nákladů 

na závody, dle odsouhlasené dotace ve výši max. 8000 Kč. Pana Adama kontaktoval Roman Zuzaňák. 

 

Úkol č. 2023_29 – hospodářský odbor zajistí vysazení plůdku pstruha obecného potočního do chovných 

potoků – ve 2 fázích (neděle 09.04. + nejspíše 23.04.), dále vysazení lipana – 05.04.2023 + pstruha duhového 

do toku před zahájením lovné sezóny (dle možností dodavatele). splněno 

 

Úkol č. 2023_30 – Místopředseda MO Mgr. Ondřej Jašek ve spolupráci s hospodářem MO Ing. Martinem 

Holčákem vyzkouší funkčnost online meetingové komunikace splněno, květnové schůze se hospodář 

účastnil online formou 

 

 

 



PROGRAM KVĚTNOVÉ SCHŮZE 

 

Jednatel MO, Mgr.Z.Cvikl informoval o korespondenci písemné i přes datovou schránku za poslední 

měsíc. Zmínil, že MO fakturovala již 2 faktury za komerční  (záchranné přelovy), v souvislosti 

z hospodářskými zásahy obce Vidče na potoku Maretka a od firmy Repont v Zubří.  

Připomenul, že ke konci května bude odesílat odvody za členské známky. 

 

Pokladník Tomáš Kocián informoval, že od června je již zrušena vývěska na Poště v Rožnově, informace 

budou dále jen na Boudě, webu a facebookovém účtu. 

 

Informace hospodářského úseku na květnový výbor 

Hospodářské práce probíhají podle plánu: 

- 5.4. vysazen dvouletý lipan - cca 900ks 

- 12.4. vysazen tržní Pd do celého revíru (tok i přehrada) - 150kg 

- 4.5. vysazen tržní potočák z umělého chovu do přehrady - 100kg 

- v blízké době plánujeme dorybnit tok tržním duhákem – termín dle počasí a možností dodavatele. 

- Sazení plůdku Po do chovných potoků proběhlo bez problémů a dle plánu: 

- 9.4. 100tis ks od pana Rašky – hradila MO Rožnov – již zaplaceno 

- 22.4. 50tis ks od MO Frýdlant n/O – rybochovné zařízení Pstruží – hrazeno ze zarybňovacího plánu 

Dále 6.5. provedeny dva komerční odlovy: 

- Oprava chodníků ve Vidči (objednavatel obec Vidče) 

- Oprava mostu v Zubří (objednavatel fa Repont) 

- obě faktury již odeslány 

Děkuji všem členům, kteří se jakýmkoliv způsobem podíleli na jarních pracích, zvláště pak těm, kdo s námi 

sadil plůdek. 

 

Martin Holčák 

 

Václav Liška  informoval o proběhlých vodoprávních řízeních v souvislost ze stavbami ve Vidči na Maretce 

a v Zubří na Hodorfském potoku jež vyústili v zachranné transfery ryb. 

Byly projednány připomínky  Výboru MO k plánovanému záměru na vybudování cykloztesky na Horní 

Bečvě u přehrady a řeky Bečvy- na základě předem zaslaných podkladů, dohodnuté  Václav Liška zapracuje 

do stanoviska a zašle na ÚS. 

 

Místopředseda Ondřej Jašek informoval, že má nabídku na modernizaci a optimalizaci webových stránek 

MO od studenta O.Všetičky, který by zpracoval novou verzi webu, který by měl být přehlednější. Výbor 

projednal nabídku s tím, že je odsouhlasena částka  do 5000 Kč za přípravu webu. O.Jašek zajistí přes 

předsedu přístupové údaje k původnímu webovému prostoru www.crs-roznov.cz 

 

Vedoucí rybářské stráže Mgr. et Bc.Lumír Mazan podal info o počtu 10 členů rybářské stráže Byla zmíněna 

problematika nepovolených lovných systémů s třemi háčky apod. Rybářská stráž bude provádět přísnější 

kontroly. 

 

ÚKOLY Z KVĚTNOVÉ SCHŮZE 

Úkol č. 2023_23 – Účast na jarní konferenci VÚS Ostrava – byl delegován předseda MO – Ing.Pavel Kocián  

Úkol č. 2023_31 – Stanovisko k vybudování cyklostezky na přehradě HB – zpracuje Václav Liška 

Úkol č.2023_32 – Modernizace webového prostředí MO – O.Jašek do podzimu 2023 

 

Zápis zapsal 15.05.2023, místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek 

http://www.crs-roznov.cz/

